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Presežek bo šel·v investicije 
Osnovn; zdravstvo Gorenjske je lani poslovalo s presežkom, ki ga bod~ n~menili za investicije. 

St,ZANA P. KOVAČIČ 

Kranj - Na nedavni zadnji 
seji Osnovnega zdiavstva 
Gorenjsk,e (OZGJ so čla: 

ni sprejeli poslovno poro
čilo za leto 2022. Poslovno 
leto so zaklju6li s presež
kom prihodkov nad odhod
ki v višini nekaj čez 2,1 mili- · 
jona evrov. Uspešen rezultat 
poslovanja je zlasti posledi
ca višjih prihodkov zaradi vi-

» V sodelovanju z občina
mi ustanoviteljicami srn.o 
pridobili sredstva mittistr• 
stva za zdravje in začeli iz. 
vedbo pomembttib inve
sticij, ki bodo dvignile ka
kovost izvajanja naših sto
ritev ter omogočile širitev 
dejavnosti ' (izgradnja pri· 
zidka k ZD Bled ter izgra
dnja prizidka k ZD Bohinj. 
v Radovljici izgradnja tera
pevtskega bazena s prosto
rom za fizioterapijo in ra
zvojna ambulanta v sklopu 
novega vrtca). V letu 2022 
sIIlo se intenzivno posveča
li tudi izdelavi projektnih 
dokumentacij za investici-

. soke povprečne glavarine ter 
dodatnih sredstev za obdob-. 
je od septemb~a do decem
bra 2022 na podlagi zakona 
o nujnih ukrepih za zagoto
vitev stabilnosti zdravstve: 
nega sistema in zakona o 
nujnih ukrepih za zajezitev 
širjenja in blaženja posledic 
covida-19 na podroqu zdra
vstva. Pozitivno so poslova
le vse organizacijske enote 
OZG. 

. Direktor ozc Matjaž iura I Folo:Tina DokS 

_je v naše s tavbe·, ki se bodo 
predvidoma izvajale letos 
(izgradnja prizidka. k ZD 
Tržič, rekonstrukcija stav
be na Titovi 78a na Jeseni
cah in izgradnja satelitske
ga urgentnega centra v Kra
n1u),«_ je poudaril. »Sprejete cilje in načrte 

smo dosegli tako· na podro
čju izvajanja riačrta investi
cij kot tudi na področju ši
ritve programov. Tudi kad
rovski načrt smo realizira
li, zaposlili smo nekaj doda-· 
tnega kadra za izvajanje do
datnih programov,« je pou• 
daril direktc:>r OZG Matjaž 

Med investic;ijami bodo izgradnja prizidka k ZD Bled 
ter ZD Bohinj, v Radovljici izgradnja terapevtskega 
bazena s prostorom za fizioterapijo in razvojna 
ambulanta v sklopu novega.vrtca. . 

Ob koncu leta 2022 je bilo 
skupno število zaposlenih v 
OZG, teh je okoli 1200, štiri 
odstotke višje kot leta 2021. 
števiJo·zaposlenih v OZG se 
je v zadnjih petih letih kljub 
omejitvam pri zaposlovanju 
povečalo za 29,5 odstotka 
ozU:oma za 265„ 

Žura .. Kot je še pojasnil, so 
lani zagotovili širitev pro
gramov zobozdravstva, pa
tronažne službe, fiziotera
pije, povečali aaministrativ- . 
no-tehnični .kader, širili pro· 
grame družinske medicine 

.in pediatrije. Lani so pri· 
dobili in opremili prostore 
dveh novih zobozdravsl'le· 
nih ambulant ter Jirenovili 
in preuredili del prostorov v 
stavbah ZD Kranj ter ZD Je• 
senice. 

. . 

Podražitve vrtca tudi v Medvodah 
Cene so se zadnjič s premenile pred skoraj štirimi leti. Novo.st je razvojni oddelek. 

MAJA BERTONCELJ 

·. Medvode-Medvoški občin

ski svetniki šo sprejeli pred
log Sklepa o določitvi cen 
vzgojno-varstvenih progra
mov Vrtca Medvode in re
zervacijah: Cene so se zad
njikrat spremenile maja 
2019. 
Mesečna cena na otro

ka za oddelek prvega ~ta
rostnega obdobja bo po no
vem 609,48 evra, za odde
lek drugega ·starostnega ob-. 
dobja (h_omogeni in hetero• 
geni oddelki) 424,24 evra, 

za kombiniram oddelek in 
oddelek tri- in štiriletnih 
letnih otrok 480,54 evra in 
za razvojni oddelek 1.143,61 
evra. Cene so po novem viš
je od~ 5 do 19 odstotkov. Od-. 
stotek cene programa, ki ga 
plačajo starši, je odvisen 
od uvrstitve v dohodkov• 
ni razred. Uvedli so novo 
boniteto za st;,,še - zdra
vstveno rezervacijo v viši
ni petdeset odstotkov zne
ska, ki je določen z odloč
bo. Kot je pojasnila·Roma
na Epih. ravnateljica Vrtca 
Medvode, je novi izračun 

Ograjo bodo zamenjali maja 
Škofja Loka - Leseno varnostno ograjo na mostu čez reko 
Soro med Lipico in Gostečami je že pošteno načel zob časa. 

Ob slabem vremenu je cesta pri mostu zelo spolzka in ne
varna. Pred kratkim se je na tem mestu zgodila prometna 
nesreča, ki na sr~čo ni imela hujših posledic. A vendar se 
je ob tem porajalo vprašanje, ali namerava Občina Škofj a 
Loka most v bližnji.prihodnosti sanirati'. Kot so nam spo
ročil i s tamkajšnjega Oddelka za g·ospodarske javne službe 
in prometno infrastrukturo, je nova kovinska ograja, ki ·bo 
nadomestila leseno, že naročena. Izvajalec jo izdeluje po 
merah omenjenega mostu. »Postavitev kovins_ke ograje bo 
zahtevala še nekaj dodatnih gradbenih del'in prilagoditev 
na samem mostu, tako da bo nova ograja nameščena pred
vidoma maja,« je povedal Davor Prelogar z omenjenega 
oddelka. 

cen potreben zaradi politi
ke dvigovanja plač strokov
nemu -kadru zaposlenih v 
vzgoji in _izobraževanju. 
Močno so porasle tudi cene 
surovin, energentov in en:i
baliranja, ker močno vpli
va na cene energije, prehra
ne in drugih storitev: V letu 
2023 potrebujejo v delu za 
plače v povprečju za 35 od
stotkov več kot v prejšnji 
ceni. Župan Medvod Nejc 
Smole je poudaril, da brez 
podražitev ne gre več. »Da 
je Vrtec Medvode lahko po
sloval uspešno, smo konec 

. lanskega le ta sklenili aneks 
vvišitti 150 tisoč evrov. To je 
bil čisti odhodek občinske
ga proračuna. V letošnjem· 
letu pa že dvakr;it za sto ti
soč evrov.<< 

Novost ' v Vrtcu Medvode 
je možnost razvojnega od
delka, ki ga v enoti Smlednik 
nameravajo odpreti že 1. sep
tembra, če bo za to izkazan 
interes. V ta namen so po 
skrajšanem postopku spre
menili tudi Odlok o usta
novitvi javnega vzgojno-izo
braževalnega zavoda - Vrtec 
Medvode. 

Na pokopališču morajo odstraniti smreke 
Kranj- Na kranjskem mestnem pokopališču morajo do kon
ca marca posekati štirinajst smrek. Ukrep poseka je odredil 
lnšpekt.orat RS.za kmetijstvo·. gozda~stvo, lovstvo•in ribištvo, 
ki je pri nadzoru š irjenja podlubnikov v mestu ugotovil, da 
»štirinajst smrek kaže znake napada podlubnikov, smreke se 
sušijo, zato jih je treba posekati in s tem preprečiti nadaljnje 
širjenje in razmnoževanje podlubnika«. Odstranjene smreke 
nameravata Mestna občina Kranj (MOK) in upravljavec.poko
pališča Komunala Kranj nadomestiti z zasaditvijo 26 novih, 
večinoma iglastih dreves. MOK je namreč s Komunalo Kranj 

. celostno pristopila k ureditvi mestnega pokopališča. Trenutno 
urejajo nove žarne grobove, pri čemer med glavno potjo irt 
žarni_m poljem predvidevajo zasaditev s tiso, po posvetu s 
certificiranim arbOristom p3 v času sadilne sezone načrtujejo 
še več drugih zasaditev najbolj primernih drevesnih vrst. 

·Prikazovalnik 
hitrosti prestavili 
Bašelj, Kokra - Pred bsom · 
so krajani in mirnovoze
či opazili, da ob cesti v Kok
ri, pri »tr~forma_totju« -
kot radi rečejo pohodniki, ki 
tam pustijo svoje avtomobi
le in se odpravijo do Doma 
na Čemšeniku - ni več pri• 
kazovalnika hitrosti. Seveda 
so najprej pomislili, da ga je 
nekdo ukradel. Medtem pa 
so v Bašlju_domačini opazi
li;'da so prikazovalnik hitro
sti namestili ·ob vbodu v vas. 

načrtovana nova avtobusna 
postaja Bašelj in bomo na 
podlagi statističnih podat
kov analizi.iali in v primeru 
potreb dodatno posegli po 
strožjih ukrepih za umirja
nje prometa na tem delu.« 

Prestavitev prikazoval-
nikov liitrosti se opravi na 
podlagi pobud občanov ali 
članov odbora Sveta za pre
ventivo in vzgojo v cestnem 
prometu, je nadaljeval Mur
·nik. Pri Osnovtti šoli Mati
je Valjavca Preddvor je pri• 
kazov.alnik hitrosti tako za-

Merilnik hitrosti sedaj prehitr~ voznike opozarja ob vstopu 
v vas Bašelj./ ·ro,o:Al~nka Brvn · 

Ker nas je zanimalo, ali 
gre morda za prikazovalnik 
iz Kokre, smo se za odgo
vor obrnili na predsednilca 
Sveta za preventivo in vzgo
jo v cestnem prometu Ob
&le Preddvor Mirana Mur
nika. Ta nam je pojasnil, da 
so prikazovalttik res presta
vili iz Kolere v Bašelj. »Pre
staviievse-jeopravila na pod
lagi pobude KO Bašelj z na-. 
menom ugotoyitve stanja hi- · 
trosti, saj se občani pritožu·. 
jejo nad hitrostmi pri vklju• 
čevanju na prednostno cesto 
(odcep za Mače). Prav tako je 

menjalo ohišje za stacionar
tti radar, je še razložil. »Pri
kazovalttikov hitrosti· ima
mo v občim Preddvor trenu
tno šest in potem na podlagi 
statističnih podatkov predla
gamo nadaljnje ukrepe za 
umirjanje prometa.« Zak
ljučil je. da za zdaj menijo, 
da jih je v občini dovolj. in 
ne načrtujejo nakupa novih, 
dodal pa je še, da so v febru
arju le tos postavili še ohišje 
. za stacionartti radar na Bre
gu pri Preddvoru, ki je prip• 
ravljen za izvajanje meritev 
hitrosti. · 

Problemi parkiranja v Škofji Loki 
Škofja Loka'... Inštitut za politike prostora z Regionalno razvoj
no agencijo Ljubljanske·urbane regije in Ljubljanskim urbani
stičnim zavodom pripravlja prvo javno razpravo z naslovom 
Kje so problemi parkiranja v Škofji Loki. Potekala bo v četrtek, 
23. marca, ob 18.30 v veliki sejni sobi na Upravni enoti Škofja 
Loka. »Skupaj z Občino Škofja Loka pripravljamo parkirno 
politiko, zato želimo slišati vaše mnenje, saj domačini kraj 
najbolje poznate. Na srečanju bi radi izvedeli, kje in kdaj so 
težave pri parkiranju v Škofji Loki. Vsakdo bo lahko predstavil 
svoj pogled, najbolj problematična parkirišča pa bomo v.nesli 
na karto. Več bo mnenj in predlogov, boljše bodo rešitve,« 
pravijo organizatorji. 

Srečanje osmih glasbenih šol 
Kranj -V petek, 24. marca, se bo ob 17.30v dvorani Glasbene 
šole Kranj na Cankarjevi 2 v Kranju začelo že 47. Srečanje 

glasb~nih šol Gorenjske in zamejstva. Poleg učencev šole go
stiteljice se bodo predstavili še vrstniki glasbenih šol Jesenice, 
Radovljica, Škofja Loka, Tržič, Glasbene šole Tomaž Holma, 
v Kanalski dolini, Slovenske glasbene šole dežele Koroške in 
Glasbenega centra DO RE Mi Bled. V programu bodo tako 
soli stične točke kot različne komorne skupine, od tolkalske 
zasedbe, klasičnega pihalnega kvinteta, pevskih sestavov, 
zasedbe kljunastih flavt, predstavil pa se bo tudi mladinski 
pevski zbor Glasbene šole Kranj. · 




